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Rada Gminy Rokietnica 
Sesja 

Protokół 

XXXIV sesja Rady Gminy Rokietnica 

w dniu 29 marca 2021 

 
Obrady rozpoczęto 29 marca 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:36 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Aleksandra Bartnik 
2. Maria Chojnacka 
3. Michał Cieciora 
4. Agata Czerniejewska 
5. Ryszard Ćwirlej 
6. Paweł Dankowski 
7. Izabela Dziamska 
8. Piotr Hałas 
9. Agnieszka Kram 
10. Ryszard Lubka 
11. Adam Michta 
12. Władysław Mielcarek 
13. Anna Niesiobęcka 
14. Mariusz Puk 
15. Tomasz Skupio 

1. Otwarcie obrad sesji. 
 Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Rokietnica, Izabela 
Dziamska. 

Po otwarciu posiedzenia Przewodnicząca RG zabrała głos, przypomniała Radnym, że z 
obrad Rady prowadzona jest transmisja na żywo i zaapelowała do Radnych, by w swych 
wypowiedziach stosowali się do przepisów RODO, które chronią przed upublicznianiem 
dane osobowe. Przewodnicząca kontynuując powiedziała także, że Radni mają obowiązek 
uczestnictwa w sesjach osobiście, a w sytuacji obrad w trybie zdalnym, potwierdzeniem 
tego faktu jest zarejestrowanie zarówno głosu, co i wizerunku Radnego. Stąd apel 
Przewodniczącej, by Radni uczestnicząc w posiedzeniach, mieli włączone kamerki.  

2. Stwierdzenie quorum. 
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W dyskusji wzięli udział: 
- Michał Cieciora 
- Bartosz Derech 

Przebieg dyskusji:  

Głos zabrał Radny M. Cieciora i złożył wniosek formalny o rozszerzenie porządku obrad 
o dodanie w pkt. 5 podpunktu 9. 

Głos zabrał Wójt B. Derech  i złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad 
podpunktu 1, w punkcie 5. 
 
Głosowano w sprawie: 
rozszerzenia porządku obrad.  
 
Wyniki głosowania 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
Za (14) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 
Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Ryszard Lubka, Adam Michta, 
Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 
NIEOBECNI (1) 
Agnieszka Kram 
 
 
Głosowano w sprawie: 
zdjęcia z porządku obrad podpunktu 1 w pkt. 5.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 
Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Ryszard Lubka, Adam Michta, 
Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 
NIEOBECNI (1) 
Agnieszka Kram 
 
3. Przyjęcie protokołu XXXIII sesji 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu XXXIII sesji.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 
Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Ryszard Lubka, Adam Michta, 
Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 
NIEOBECNI (1) 
Agnieszka Kram 
 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał: 
 
1) w sprawie: zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
miejscowości Rokietnica dla działki nr 357/2 
 
 
Głosowano w sprawie: 
rozstrzygnięcia zał. 2 § 1 uwaga 1 .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam 
Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Tomasz Skupio 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Agata Czerniejewska, Mariusz Puk 
 
Głosowano w sprawie: 
rozstrzygnięcia zał. 2 § 1 uwaga 2 .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam 
Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Tomasz Skupio 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Agata Czerniejewska, Mariusz Puk 
 
Głosowano w sprawie: 
rozstrzygnięcia zał. 2 § 1 uwaga 3.  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam 
Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Tomasz Skupio 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Agata Czerniejewska, Mariusz Puk 
 
Głosowano w sprawie: 
rozstrzygnięcia zał. 2 § 1 uwaga 4.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam 
Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Tomasz Skupio 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Agata Czerniejewska, Mariusz Puk 
 
Głosowano w sprawie: 
rozstrzygnięcia zał. 2 § 1 uwaga 5.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam 
Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Tomasz Skupio 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Agata Czerniejewska, Mariusz Puk 
 
Głosowano w sprawie: 
rozstrzygnięcia zał. 2 § 1 uwaga 6.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam 
Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Tomasz Skupio 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Agata Czerniejewska, Mariusz Puk 
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Głosowano w sprawie: 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości 
Rokietnica dla działki nr 357/2.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam 
Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Tomasz Skupio 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Agata Czerniejewska, Mariusz Puk 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XXXIV/309/2021 – zał. 1 

 
3) w sprawie: zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
miejscowości Kobylniki, dla działek nr 157/27 i 156/25 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości 
Kobylniki, dla działek nr 157/27 i 156/25.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł 
Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam 
Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Tomasz Skupio 
PRZECIW (1) 
Mariusz Puk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Agata Czerniejewska 
 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XXXIV/310/2021 – zał. 2 
 
4) w sprawie: przyjęcia Programu Opieki nad Zwierzętami Bezdomnymi oraz 
Zapobiegania Bezdomności Zwierząt w Gminie Rokietnica 2021 roku 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Programu Opieki nad Zwierzętami Bezdomnymi oraz Zapobiegania 
Bezdomności Zwierząt w Gminie Rokietnica 2021 roku.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 
Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 
Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz 
Skupio 
 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XXXIV/311/2021 – zał. 3 
 
5) w sprawie: przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Rokietnica na lata 
2021-2024 z perspektywą na lata 2025-2028” 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Rokietnica na lata 2021-2024 z 
perspektywą na lata 2025-2028”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 
Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 
Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz 
Skupio 
 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XXXIV/312/2021 – zał. 4 
 
6) w sprawie: zmian w budżecie na 2021 rok 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Bartosz Derech 
- Władysław Mielcarek 
- Anna Niesiobęcka 
 
Przebieg dyskusji: 
 
Głos zabrał Wójt B. Derech i zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały.  
Następnie głos zabrał Radny W. Mielcarek i zwrócił się z prośbą o uwzględnienie 
wniosków mieszkańców: z dnia 8.01.2019 r, o budowę oświetlenia w ciągu ul. Zielonej 
oraz z dnia 07.02.2019 r., o budowę oświetlenia w ciągu ul. Modrzewiowej.  
Radna A. Niesiobęcka zapytała czy dla jednostek straży pożarnej są przewidywane 
jakieś dodatkowe remonty, doposażenie remiz, itp. 
Odpowiedzi Radnym udzielił Wójt Derech i najpierw, odpowiadając Radnemu 
Mielcarkowi powiedział, że zgodnie z wcześniejszą deklaracją, nadwyżka środków 
zostanie przesunięta na budowę oświetlenia. W pierwszej kolejności zostaną ogłoszone 
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przetargi na zadanie inwestycyjne, m.in. budowę oświetlenia w Cerekwicy, w rejonie ul. 
Żwirowej oraz w Kiekrzu na tzw. osiedlu europejskim. Jeśli po przetargach będzie Gmina 
dysponować wolnymi środkami, to w tych dwóch lokalizacjach, o których mówił pan 
Radny Mielcarek, będą mogły rozpocząć się prace projektowe.  Kontynuując Wójt 
powiedział, że dofinansowanie do samochodu dla OSP Napachanie, było od początku 
planowane w budżecie. Uwzględniając, że zmieniły się przepisy dotyczące 
dofinansowywania OSP i jest wymóg 50 %, wolne środki z ubiegłego roku zostały 
przesunięte na to zadanie. Inne inwestycje dotyczących jednostek straży pożarnej nie są 
planowane.   
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie na 2021 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 
Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 
Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz 
Skupio 
 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XXXIV/313/2021 – zał. 5 
 
 
7) w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 - 2036 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Bartosz Derech 
Przebieg dyskusji: 
 
Wójt Bartosz Derech zabrał głos i powiedział, że podobnie jak przy poprzednim 
projekcie, prosi o uwzględnienie autopoprawki 
Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 - 2036.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 
Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 
Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz 
Skupio 
 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XXXIV/314/2021 – zał. 6 
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8) w sprawie: przyjęcia apelu Rady Gminy Rokietnica o zwiększenie funduszy 
europejskich z unijnego budżetu na lata 2021-2027 dla mieszkańców Wielkopolski 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Danuta Potrawiak 
- Ryszard Lubka 
 
Przebieg dyskusji:  
 
Głos zabrała Sekretarz Gminy, Danuta Potrawiak i powiedziała, że poprawka 
edytorska, zgłoszona przez państwa Radnych podczas posiedzenia wspólnego, została 
uwzględniona. 
Następnie głos zabrał Radny R. Lubka i powiedział, że długo zastanawiał się nad 
projektem apelu. Dalej powiedział, że Rokietnica nie jest pierwszą gminą, taką uchwałę 
podejmującą. Dodał, że jego zdaniem podobne apele są częścią gry politycznej i, że ma 
wątpliwości czy tymi sprawami nie powinni zajmować się tylko nasi posłowie, wybrani 
przedstawiciele. Biorąc jednak pod uwagę o jak duże kwoty tu chodzi, Radny powiedział, 
że odda głos za tym apelem, pomimo, obaw, że apel będzie bezskuteczny. Radny dodał, że 
jednocześnie wszyscy powinniśmy naciskać na naszych posłów, by to oni walczyli o 
pieniądze dla naszego regionu.  
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia apelu Rady Gminy Rokietnica o zwiększenie funduszy europejskich z unijnego 
budżetu na lata 2021-2027 dla mieszkańców Wielkopolski.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 
Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 
Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz 
Skupio 
 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę a nr XXXIV/315/2021 – zał. 7 
 
9) w sprawie: przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działanie gminnej jednostki 
organizacyjnej z dnia 8 marca 2021 r. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Michał Cieciora 
- Anna Niesiobęcka 
Przebieg dyskusji: 
 
Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji, Michał Cieciora, przedstawił projekt 
i uzasadnienie uchwały o przedłużeniu terminu rozpatrzenia skargi. Radna  
A. Niesiobęcka zwróciła uwagę na błąd w projekcie uchwały, polegający na użyciu 
sformułowania „… wpłynęła skarga na Wójta Gminy Rokietnica…”, w sytuacji, gdy skarga 
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wpłynęła na kierownika jednostki organizacyjnej. Przewodniczący M.Cieciora 
podziękował Radnej za wyłapanie błędu i zaproponował, by dokonać poprawek w 
projekcie zgodnie z sugestią A. Niesiobęckiej oraz usunięcie następującego po tym 
sformułowaniu zdania. Radny zapytał czy po poprawkach i z istniejącym uzasadnieniem 
Rada zechce poddać pod głosowanie ten projekt. Radna A. Niesiobęcka, na prośbę 
Przewodniczącego Cieciory, złożyła wniosek formalny o dokonanie zmian w tekście 
projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie: dokonania zmian pisarskich w tekście projektu uchwały .  
 
Wyniki głosowania 
Za: 14, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
Za (14) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 
Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Ryszard Lubka, Adam Michta, 
Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 
BRAK GŁOSU (1) 
Agnieszka Kram 
 
Po głosowaniu Przewodnicząca RG ogłosiła 10 minut przerwy. 
Po przerwie obrady zostały wznowione. 
 
Głosowano w sprawie: 
przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działanie gminnej jednostki organizacyjnej 
z dnia 8 marca 2021 r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard 
Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Ryszard Lubka, Adam Michta, 
Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 
NIEOBECNI (1) 
Agnieszka Kram 
 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę a nr XXXIV/316/2021 – zał. 8 
 
6. Pisemne sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym. – zał. 9 
 
7. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
8. Informacje o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym. 
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9. Wolne głosy i wnioski 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Anna Niesiobęcka 
- Ryszard Lubka 
- Paweł Dankowski 
- Adam Michta 
- Bartosz Derech 
- Danuta Potrawiak 
 
Przebieg dyskusji: 
 
Radna Anna Niesiobęcka: złożyła wniosek o załatanie dziury na ul. Porzeczkowej w 
Bytkowie. Deweloper przed zimą wyciął fragmenty asfaltu, w ich miejsce zostały włożone 
bloczki betonowe. Radna prosi o interwencję, by te roboty zostały dokończone, 
szczególnie, że w tym miejscu zaplanowany został próg zwalniający (inwestycja z 
funduszu sołeckiego), a te roboty trwają już od ponad pół roku. Stąd Radna prosi o 
zdecydowaną interwencję Urzędu. W przeciwnym razie Radna złoży Interpelację. 
Odpowiedzi udzielił Z-ca Wójta, Arkadiusz Klapiński i powiedział, że deweloper 
zobowiązał się do dokończenia naprawy drogi, gdy tylko temperatura powietrza 
przekroczy 5, a najlepiej dla asfaltu 10 st. C.  
Radny Ryszard Lubka podziękował Izabeli Dziamskiej za dostarczenie na wystawę dla 
przedszkolaków starego telefonu. Następnie Radny zapytał w jaki sposób można zamówić 
w spółdzielni socjalnej, działającej w Rokietnicy, wykonanie usług na boisku i placu zabaw 
w Mrowinie oraz czy za tę usługę należy płacić z funduszu sołeckiego. Radny R.Lubka 
zapytał także czy planowane na początek kwietnia spotkanie z projektantami w sprawie 
zagospodarowania przestrzennego odbędzie się w trybie stacjonarnym czy w online. 
Jednocześnie Radny zwrócił się z prośbą, by w tym spotkaniu mógł uczestniczyć choć 
jeden z członków gminnej komisji architektoniczno-urbanistycznej. Radny uważa, że 
wielu Radnych nie wie, że taka komisja działa, czym się zajmuje i jakie ma kompetencje. 
Radny dodał, że ta 5-osobowa komisja, jest opłacana z budżetu Gminy.  
Odpowiedzi udzielał Wójt, Bartosz Derech i powiedział, że spółdzielnia socjalna 
wykonuje większość swoich zadań przy współpracy z PUK i tam trzeba zapytać czy 
pracownicy tej spółdzielni mają możliwość wykonania prac porządkowych w Mrowinie. 
Wójt powiedział także, że bardzo dobrym pomysłem jest zaproszenie na tematyczną 
wspólną Komisję przewodniczącego gminnej komisji architektoniczno-urbanistycznej.  
Radny Paweł Dankowski zabierając głos powiedział, że chciałby formalnie zgłosić 
wniosek o przeniesienie koszy z boiska szkoły podstawowej na plac rumpuciowy. Drugą 
sprawą, którą poruszył Radny Dankowski, jest stan ul. Gminnej i powiedział, że to krótka 
ulica, w centrum Rokietnicy, która jest także drogą prowadzącą do Urzędu, a jest w bardzo 
złym stanie.  
Radny Adam Michta przedstawił stanowisko Klubu Radnych w sprawie uchwalania 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. – zał. 10 
Wójt Bartosz Derech, odnosząc się do wniosku Radnego Dankowskiego, w sprawie ul. 
Gminnej w Rokietnicy powiedział, że sam wjazd w tę ulicę będzie remontowany w ramach 
budowy węzła przesiadkowego. Wójt powiedział także, że w miarę posiadanych wolnych 
środków planowana jest budowa oświetlenia w ul. Gminnej. Wójt dodał, że wiele zależy 
od wyniku przetargu i tego, jaka suma pieniędzy pozostanie do dyspozycji. Kontynuując, 
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Bartosz Derech powiedział, że planując inwestycję rozbudowy budynku Urzędu Gminy, 
niejako z automatu jest brana pod uwagę budowa drogi w ul. Gminnej, gdyż ma ona 
stanowić jeden z dojazdów do parkingu. Odnosząc się do stanowiska Klubu Radnych Wójt 
powiedział, że oczywiście rozumie i widzi problemy związane z systematycznie 
zwiększającą się ilością pojazdów, a co za tym idzie niedoborem miejsc parkingowych, ale 
stanowisko Urzędu zostanie przedstawione podczas wspólnej Komisji tematycznej, 
zaplanowanej na 12 kwietnia. Głos ad vocem zabrał Radny Michta i powiedział, że w 
nowych planach projektantów, dla miejsc parkingowych pojawił się normatyw 1,3, co 
zdaniem Klubu Radnych jest nie do przyjęcia. Radny Adam Michta powiedział także, że 
nie można dopuszczać do takich sytuacji, jak obecna na oś. Parkowym, gdzie w weekendy, 
gdy większość samochodów mieszkańców jest zaparkowanych, nie sposób tamtędy 
przejechać, nie mówiąc o przejeździe wozu strażackiego w razie pożaru, w którymś z 
bloków.  
Sekretarz Gminy, Danuta Potrawiak zabierając głos, zwróciła się do Radnych z prośbą 
o rozpropagowanie wśród mieszkańców ankiety na temat jakości życia na terenie Gminy. 
Ankieta jest już ukończona, zostanie upubliczniona na stronie Gminy, poprzez Facebook 
oraz w wersji papierowej w Rokickich Wiadomościach oraz w dwóch miejscach, w 
budynkach UG.  Sondaż będzie dostępny od 1.04 do 24.04. Ankieta ma stać się bazą przy 
tworzeniu strategii Gminy Rokietnica, nad którą prace już trwają. Radny Adam Michta 
zadeklarował, że portal Rokietnica Wokół Nas opublikuje ankietę.  
Przewodnicząca Izabela Dziamska, zabierając głos, zwróciła się do obecnych z 
propozycją zgłaszania się Radnych, którzy chcieliby wziąć udział w pracach nad 
tworzeniem strategii rozwoju Gminy. W dalszej części wypowiedzi I. Dziamska zapytała 
o zaawansowanie inwestycji – budowy chodnika w Pawłowicach. Następnie 
Przewodnicząca powiedziała, że wprawdzie po interwencji pracownika Urzędu, 
robotnicy kolejowi w Kiekrzu, zbierają swoje śmieci, ale zamiast zabierać je ze sobą, to 
palą je na gminnym gruncie. Kontynuując, Przewodnicząca podziękowała Radnym za 
podjęcie uchwały o zmianach w budżecie, na mocy której powstanie świetlica w Kiekrzu. 
I. Dziamska podkreśliła, że za stosunkowo niewielkie pieniądze (250 tyś. zł), a nie grube 
miliony, po wielu latach oczekiwania, mieszkańcy Kiekrza będą mieć świetlicę z 
prawdziwego zdarzenia. Pod koniec swojego wystąpienia, Przewodnicząca Izabela 
Dziamska, zwróciła się do Radnych z prośbą, by przy logowaniu się na platformę 
ClickMeeting wpisywali nie tylko swoje imię, ale także nazwisko, co pozwoli na pełną 
rozpoznawalność osób oraz będzie wyrazem szacunku wobec mieszkańców. Kończąc 
swoje wystąpienie, Przewodnicząca RG poinformowała, że wpłynął mail z nowymi 
materiałami do skargi i, za pośrednictwem Biura Rady, dokumenty zostaną przekazane 
Przewodniczącemu Skarg, Wniosków i Petycji, Radnemu Michałowi Cieciorze. 
Głos zabrał Wójt Bartosz Derech i w odpowiedzi na wnioski Przewodniczącej 
powiedział, że oczywiście przekaże do Referatu ochrony środowiska uwagi związane ze 
spalaniem śmieci na terenie budowy linii kolejowej w Kiekrzu. Następnie Wójt 
poinformował Radnych, że jak tylko wróci po chorobie osoba odpowiedzialna za 
organizowanie przetargów, prawdopodobnie w przyszłym tygodniu, zostanie ogłoszony 
przetarg na budowę chodnika w Pawłowicach.  
Ponownie głos zabrał Radny A. Michta i powiedział, że nakładka pomiędzy ul. Boczną, a 
ul. Działkową jest popękana. Radny dodał, że z uzyskanych tam na miejscu informacji 
wynika, że przejeżdżał tam jakiś ciężki sprzęt i dobrze by było znaleźć winnego tych 
zniszczeń. Na koniec Radny podziękował także za przyjęcie uchwały w sprawie zmian w 
budżecie, która zawiera zabezpieczenie, na początek w wysokości 60 tyś. zł, na dalszą 
budowę ul. Wierzbowej. 



12 

 

Na koniec Przewodnicząca, Izabela Dziamska, powiedziała, że 2 dni wcześniej dotarła 
informacja, że potrzebna jest pomoc dla jednego ze strażaków i jeśli ktoś z Radnych czy 
pracowników Urzędu chciałby się włączyć do akcji pomocy, to Przewodnicząca prosi o 
kontakt.  
 
10. Zamknięcie obrad sesji. 
 
 
 

  

Przewodniczący 
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